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Z P R Á V Y 
 

 
 
 
 
 

Vážení občané,  
 
 ve druhém čísle doudlebských zpráv letošního roku vás 

místostarosta informoval o přípravě projektové dokumentace na stavbu 

splaškové kanalizace. Původní myšlenka tlakové kanalizace po celém 

území městyse se nám v jiných obcích, kde jsme se byli podívat, líbila. U 

nás ji však bohužel nemůžeme realizovat, neboť v rámci dotací z EU se 

vypsaný dotační titul v novém období nedá na tento typ kanalizace 

použít. Jinými slovy, jak jsme se dozvěděli na jaře letošního roku, museli 

bychom si to zaplatit celé sami. Začíná se tedy projektovat gravitační 

kanalizace s přečerpávacími jímkami, které vytlačí splaškovou vodu do 

tlakového sběrače. Ten povede až do ČOV Vamberk. 

S některými občany, do jejichž pozemku se plánuje uložit potrubí, 

jsem již tuto variantu řešil a na základě dalších jednání budeme pak 

postupně dávat dohromady trasu celé nové splaškové kanalizace. 

Na základě naší žádosti nám Krajský úřad Královéhradeckého 

kraje přispěje na zpracování projektu pro územní řízení částkou 

300 000,- Kč, což je polovina z vysoutěžené částky dle smlouvy 

podepsané s projekční kanceláří IKKO Hradec Králové. Před námi je 

vybudování 10 km gravitačního a téměř 3,5 km tlakového potrubí, které 

bude naplňováno prostřednictvím cca 8 čerpacích šachet. 

Tato čísla jsou orientační, vše bude záležet na spádech v území 

navržené kanalizace a samozřejmě také na jednáních s těmi občany, 

jejichž pozemek bude dotčen stavbou. 

  Nebude to vůbec jednoduché, ale doufám, že se nám vše podaří 

a v nejbližších letech zdárně zrealizujeme novou splaškovou kanalizaci. 

Přeji vám hezké podzimní dny. 

 
Jiří Kaplan, starosta městyse 

 
 



Kamerové zabezpečení sběrného dvora 
 
Společnosti odebírající zpětně odevzdané elektrospotřebiče 

otevírají každoročně dotační programy na podporu svých smluvních 
partnerů. Městys Doudleby nad Orlicí nyní aktivně spolupracuje se 
společnostmi Elektrowin, Ecobat a Asekol. S poslední z vyjmenovaných 
společností, s Asekolem, jsme podepsali smlouvu již v roce 2007 a naše 
spolupráce se týká odběru zpětně odevzdaných televizí, počítačů a 
dalších drobných elektrospotřebičů. V minulosti nám již společnost 
Asekol poskytnula např. dva kusy červených sběrných nádob umístěných 
před sběrným dvorem a na sídlišti v ulici Jiráskova nebo také klecové 
kontejnery určené pro sběr drobných elektrospotřebičů ve sběrném 
dvoře.  

Letos jsme požádali o poskytnutí finančních prostředků z Fondu 
Asekol na dovybavení sběrného dvora. Ačkoliv je vždy velký počet 
žadatelů, podařilo se nám s naším projektem „Kamerového zabezpečení 
sběrného dvora v Doudlebách nad Orlicí“ uspět. Obdrželi jsme příspěvek 
15 000,- Kč, který činí téměř 50% celkových nákladů projektu. K realizaci 
došlo počátkem měsíce září. V objektu sběrného dvora tak byly umístěny 
dvě kamery s nočním viděním a se záznamovým zařízením.  

Věříme, že záznamové zařízení přispěje ke zlepšení jak přístupu 
obsluhy sběrného dvora k občanům, ale i naopak - občanů k obsluze. 

 
Mgr. Milan Skalický, technik 

 

 

Trénink paměti 
 

Nedávno vyšla studie, že díky počítačům, tabletům a „chytrým“ 
telefonům se rapidně snižuje schopnost lidské paměti u dnešní populace. 
I my na úřadě jsme zaznamenali, že by na tom mohlo něco být. A máme 
k tomu dokonce konkrétní příklady: 
� Někteří naši občané i přes různá upozornění stále ještě nedokázali 

udržet v paměti, že druhá splátka za komunální odpad byla splatná 
do 30. září. 

� Někteří dokonce zapomněli, že je každoročně nutné myslit na 
nejlepšího přítele člověka a zaplatit za něj – tedy konkrétně uhradit 
poplatek za psa. Ale to jsou možná ti občané, kteří nepoužívají 
„erární“ pytlíky na psí exkrementy a po kapsách si nosí sáčky vlastní a 
tak vydedukovali, že by za psa měli platit jen ti, kteří využívají „služeb“ 
obce. Pro změnu uvažujeme o změně vyhlášky, kdy by se naopak 
dobrovolně mohli k tomuto poplatku přihlásit občané, kteří zmíněné 
„erární“ sáčky ve velké míře využívají při sklizni ovoce a zeleniny. 
(Tedy alespoň se tak domníváme na základě hromadného mizení 
těchto pytlíků pouze v podzimním období).  

� Některým dokonce přestala sloužit paměť natolik, že si nevšimli vody, 
která při otočení kohoutku či spláchnutí WC odtéká do kanalizace. Je 
pravda, že jim třeba nedošlo, že kanalizace ústí do řeky. Navíc možná 
ani netuší, že několikrát ročně se ze zákona musí provádět kontrolní 
odběry vody z řeky a na základě jejich výsledků je pak městysi (za 
všechny občany) vyměřen poplatek za znečištění řeky. Shrnuto a 
podtrženo: každý občan, který má napojenou nemovitost na 
kanalizační síť by se měl alespoň  1x za rok dostavit na úřad městyse a 
zaplatit „stočné“….  

ACH TA PAMĚŤ! 
Máte nějaký nápad jak podpořit práci mozkových závitů 

některých našich spoluobčanů, aby si konečně vzpomněli a stavili se na 
úřadě za účelem vyrovnání svých dluhů? Pokud ano, sem s ním! Určitě 
ho využijeme. 

S poděkováním za doručené zlepšovací návrhy na podporu 
paměti.                                                            

 

Jana Štarková, pracovnice úřadu 
 

 

 
Důchodci budou dostávat občanky na 35 let, rychlé pasy zdraží 

 

Senioři starší 70 let by měli dostávat občanské průkazy                   
s prodlouženou platností. Místo nynějších deseti let by jim doklad 



totožnosti platil 35 let. Návrh zákona o evidenci obyvatel počítá také se 
zdražením takzvaných expresních pasů. Novelu ve třetím čtení posvětila 
Sněmovna. 

Za rychlé vystavení nového pasu lidé místo nynějších 1 500,- Kč  
zaplatí čtyři tisíce. Vydání cestovního dokladu však potrvá maximálně 
šest pracovních dní - žadatelé dosud museli čekat až 15 dní. 

Expresní pasy zdraží i pro děti a to z tisícikoruny na dva tisíce. Už 
ale budou bez omezené platnosti šesti měsíců. Nově také budou mít 
strojově čitelné biometrické údaje. 

Základní cena pasu, který budou chtít lidé do 30 dní, zůstane na 
600 korunách. 

Novinkou je také to, že lidé budou moci požádat o cestovní pas 
na jakémkoliv úřadu a tam si jej také budou moci vyzvednout. Nyní 
mohou žádat a dostat pas pouze tam, kde mají trvalé bydliště. 

Předloha zavede také poplatek 200,- Kč za vydání nového 
občanského průkazu kvůli zápisu titulu nebo vědecké hodnosti, případně 
z jiných osobních důvodů. 

 

 
 

Náboženská obec Církve československé husitské v Kostelci 
nad Orlicí, místní obec Doudleby nad Orlicí, Husův sbor, farářka  
- administrátorka   Mgr. Alena Naimanová, bytem Rychnov nad 

Kněžnou, Bezručova 16, tel. 494 534 854 nebo 739 071 416, 
mail: naina@seznam.cz 

Bohoslužby obvykle každou 1. a 3. neděli v měsíci v 10 hodin 
Bohoslužby v říjnu: 18. 10.  
Bohoslužby v listopadu: neděle 1. 11. se vzpomínkou na zesnulé  
                                            sobota 15.11.  
Adventní bohoslužby: 6. 12.   
V neděli 20. 12. bohoslužby NEBUDOU. 
Vánoční bohoslužby: 24. 12. (Štědrý den) ve 21 hodin 
Bližší informace na vývěsce u sboru 
 

Dotace na výměnu zastaralých zdrojů vytápění („kotlíkové 
dotace“) z Operačního programu Životní prostředí 2014 – 2020 
 

Jedná se o finanční podporu na výměnu zastaralých zdrojů tepla 
na pevná paliva poskytovanou fyzickým osobám  - majitelům rodinných 
domů - prostřednictvím Královéhradeckého kraje z Operačního 
programu Životní prostředí. Předmětem podpory tedy bude výměna 
nevyhovujícího kotle na tuhá paliva za:  

• kotel na pevná paliva 

• tepelné čerpadlo 

• plynový kondenzační kotel  
 

Dále je možné v rámci výše uvedených opatření provést: 

• instalaci solárně-termických soustav pro přitápění nebo přípravu 
teplá voda (pouze v kombinaci s výměnou hlavního zdroje tepla). 

• „mikro“ energetická opatření ke snížení energetické náročnosti 
objektu (zateplení střechy nebo půdních prostor, zateplení stropu 

sklepních prostor nebo podlahy, dílčí zateplení dalších konstrukcí – 

např. severní fasáda apod., oprava fasády, např. prasklin a dalších 

poruch fasády – eliminace tepelných mostů, oddělení vytápěného 

prostoru rodinného domu od venkovního - např. zádveří, dílčí 

výměna oken, výměna vstupních a balkonových dveří, instalace 

těsnění oken a dveří, dodatečná montáž prahů vstupních dveří, 

výměna zasklení starších oken za izolační dvojskla)  

Náklady na „mikro“ energetická opatření mohou dosahovat max. 20 
tis. Kč. 

Předpokládaná výše podpory 

Celkové náklady na realizaci projektu mohou být max. do výše 
150 tis. Kč, z čehož výše poskytnutých finančních prostředků z OP ŽP 
bude činit:  

• 70 % v případě pořízení kotle spalujícího pouze uhlí 



• 75 % v případě plynového kondenzačního kotle a kombinovaného 
kotle (uhlí + biomasa),  

• 80 % v případě tepelného čerpadla, příp. kotle pouze na biomasu 
 

Způsobilé výdaje 
Za způsobilé výdaje projektu budou považovány náklady na stavební 

práce, dodávky a služby bezprostředně související s předmětem 
podpory, zejména pak: 

• stavební práce, dodávky a služby spojené s realizací kotle na pevná 
paliva, resp. tepelného čerpadla, resp. plynového kondenzačního 
kotle, resp. solární termické soustavy, 

• stavební práce, dodávky a služby související s realizací nové otopné 
soustavy nebo úpravou stávající otopné soustavy, včetně dodávky     
a instalace akumulační nádoby, pokud je toto doporučeno 
projektem, výrobcem nebo dodavatelem (v návaznosti na realizaci 
nového zdroje tepla pro vytápění), 

• náklady na zkoušky nebo testy související s uváděním majetku do 
stavu způsobilého k užívání a k prokázání splnění technických 
parametrů, ovšem pouze v období do kolaudace (uvedení do 
trvalého provozu), 

• náklady na pořízení Průkazu energetické náročnosti budovy 
v případě, že je jím prokazováno plnění klasifikační třídy energetické 
náročnosti budovy „C“, 

• stavební práce, dodávky a služby spojené s povinnou realizací 
opatření vedoucí ke snížení energetické náročnosti objektu, kde 
dojde k instalaci nového zdroje vytápění. 

Časová způsobilost bude upřesněna (nelze však uznat výdaje 
uskutečněné před 15. 7. 2015). 
Bližší informace o dotaci lze získat na adrese: 
http://www.kr-kralovehradecky.cz, odkaz „Kotlíkové dotace“. 
 

 
 

 

KOČIČKOVÁ 
A 
MOTÝLKOVÁ 
TŘÍDA  
U KONÍ 
 
Ve dnech  
25. září  
a 2. října 
 strávila Kočičková a Motýlková třída místní mateřské školy interaktivní 
dopoledne v areálu Jezdeckého spolku Doudleby. Společnými silami si 
děti podle vlastní fantazie vymalovaly obrazy koní, které pro ně připravili 
členové Jezdeckého spolku. Dále se děti seznámily s prostředím stájí, 
naučily se rozeznat koně, osla, zebru a pojmenovat jednotlivé části na 
těle koně. Přesto, že kůň je tak obrovské zvíře, děti se jich nebály, krmily 
je a mazlily se s nimi. Už nyní MŠ a Jezdecký spolek plánují na jaro další 
spolupráci v podobě edukačního programu pro Sluníčkovou třídu. 

 
     Za JS Doudleby Ing. Mgr. 

Vlasta Novohradská 
 

Fotografie dostupné na http://www.zsdoudleby.cz/materska-
skola/fotogalerie/foto-2014_2015/ 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 Málem ho ukamenovali! Přesto v Egyptě dokázal zvítězit 
 

Ukrajuje už z šesté desítky prožitých zim. 
A se sportem začal pozdě. Přesto si ve své 
oblíbené disciplíně dokázal často urvat přední 
příčky. A nic s tím neudělaly ani kameny létající 
na jeho hlavu v Egyptě nebo jídelní hůlky na 
občerstvovacích stanicích v Japonsku. Řeč je o 
ultramaratonci Vlastovi Dvořáčkovi, jakémsi 
Yiannisu Kourosovi České republiky. 

Říkáte, že jste s běháním začal „pozdě" 
‒ ve 28 letech. Myslíte si teď při pohledu zpět, 

že to bylo špatně? Běhal byste touto dobou ještě, kdybyste začal běhat 
v nějakých „nácti"? 

Toť otázka. Ale nejspíš bych asi neběhal. Asi bych si zamlada víc 
"zhuntoval" tělo a teď bych byl zdravotně odrovnaný. Takže ono to je 
sporné, jestli ve 28 letech je pozdě. Na nějaký vrcholový sport určitě ano 
a asi i pro toho, kdo by chtěl klást důraz na výkon v maratonu, ale pro 
ultra to určitě pozdě není. Takže pro mě to určitě špatné nebylo, že jsem 
začínal až takhle relativně pozdě. Už jsem měl za sebou určitý vývoj i v 
osobním životě a už i jinak přenastaveny priority. 

Dnes je vcelku moderní nic nedělat, pak se najednou nadchnout 
pro běhání a za pár měsíců už běžet maraton. Vy jste první absolvoval 
po roce a půl přípravy. Je dobře nespěchat a nechat tělo přivyknout? 

Určitě to bylo dané tou dobou, kdy jsem začínal na přelomu 
osmdesátých a devadesátých let. Jednak nebyla tak uspěchaná doba jako 
dnes a byla velmi malá informovanost o běhání, žádný internet se 
záplavou informací. Pokud si dobře vzpomínám, v knihkupectví byla k 
dostání jedna útlá kniha obecně o běhání. Já začínal jako samorost bez 
nějaké výměny informací s ostatními běžci, tak asi proto ta opatrnost. A 
myslím si, že to pro mě nebylo na škodu. Postupně jsem si vypracovával 
vztah k běhání a i tělo si postupně navykalo. A vlastně jsem samorost do 
dneška, spíš se učím na sobě, systémem pokus-omyl. A že to asi není zas 
tak špatný systém, svědčí i to, že běhám už skoro třicet let bez vážnějších 

zdravotních komplikací. No ale možná, spíše s největší 
pravděpodobností, kdybych začínal v dnešní době, určitě by byl můj 
vývoj k prvnímu maratonu výrazně kratší. 

Někdo tvrdí, že s věkem roste vytrvalost, pozorujete to u sebe? 
Spíš bych toto tvrzení opravil na to, že s narůstajícím věkem se 

rychleji ztrácí rychlost, než vytrvalost. Já jsem toho asi také důkazem. Na 
maratónu, který se dá spíš ještě považovat za rychlostní než vytrvalostní, 
mám osobák ve svých 34 letech. Pak už jsem u maratónu stagnoval nebo 
se spíše zhoršoval. Ale v ultra jsem se lepšil postupně dál. Vrchol přišel až 
v roce 2005, tedy v mých 46 letech, kdy mám osobáky na 24 hodin, 48 
hodin i šestidenní. 

Říkal jste jednou o sobě, že jste uzavřel takový pomyslný kruh a 
skončil zase u maratónů. Proč? 

No s tím uzavřením kruhu jsem to možná ještě zakřikl. Ale to je 
na tom to krásné, že i po padesátce se člověk může vyvíjet. Na mě přišla 
v roce 2010 po absolvování 1000 mil v Řecku jakási psychická únava, asi 
ztráta motivace. Ne že bych s běháním přestal, ale ubral v tréninku a 
nestavěl si před sebe nějaké velké cíle. Vystačil jsem si s absolvováním 
maratónů, občas nějaký ten ultramaratón, k vlastnímu uspokojení mně 
to stačilo. Až letos jsem neodolal výzvě zaběhnout si závod na 1000 mil 
napříč bývalým Československem a zas mě to nějak nakoplo. Možná jsem 
si psychicky odpočinul a zase jsem lačný po dalších výzvách a chtěl bych 
zase posunout svoji laťku výkonnosti o něco dál. Takže jsem se přihlásil 
na ojedinělý závod, který se bude konat v únoru a březnu v Brazílii ‒ na 
1500 mil (2414 km). 

Co ve vašem podání znamená udržovat si vrcholnou formu? 
Kolik tréninků týdně, kolik naběhaných kilometrů, proběhaných hodin, 
nocí, kolik kopců...? 

Jak už jsem zmínil, jsem v podstatě samouk a nikdy jsem nedělal z 
tréninků či závodů nějakou vědu. Takže cesta za úspěchem vedla v mém 
podání jenom v množství naběhaných kilometrů v tréninku. Mám tu 
výhodu, že můžu běhat do práce a z práce, což obnáší v nejkratší 
variantě osm kilometrů tam a osm kilometrů zpět, ale často si cestu 
natahuju. A pak samozřejmě ve volné výběhy v čase volna. V době 



vrcholné formy to bylo 30-40 kilometrů denně a měsíčně jsem se 
dostával třeba i k 800 kilometrům. Samozřejmě jsem teď už zvolnil, moje 
kilometráž je mezi 400-500 kilometry podle toho, v jakém období 
přípravy se nacházím.  
Z úspěchů Vlasty Dvořáčka:  
9 x mistr republiky v bězích na 24-72 hodin 
2. místo na MS v hale na 48 hodin 
3. místo na SP na 48 hodin 
1. místo, Egypt 2002, Pharaon Race na 100 km 
1. místo, Mexiko 2004, šestidenní Monterrey 
1. místo, Řecko 2006, sedmidenní Loutraki 
 

Běháte v terénu i v hale. Je pro vás nějaký rozdíl v tomto 
prostředí, nebo je to jedno? 

Když má člověk naběháno, tak si myslím, že mu to je jedno. Jde 
hlavně o hlavu, když to v ní má správně srovnané, tak mu to ani nepřijde. 
Když je řeč o hale, v mém případě se jednalo hlavně o pavilon "Z" na 
brněnském výstavišti. Tam se svého času v březnu běhávala 48 
hodinovka na 250 metrovém betonovém okruhu. V tomto případě to má 
i své výhody: stálé podmínky ‒ víš, co můžeš čekat, nejsi vydán napospas 
vrtochům počasí. Servis máš stále k dispozici v každém kole, takže po 
této stránce ideální podmínky. 

Jak rychle dokážete zregenerovat například po maratónu? 
Měnila se regenerační doba nějak výrazně v čase? Regenerujete 
rychleji teď s většími zkušenostmi, nebo hraje roli pouze věk? 

Na sobě pociťuju známou pravdu, že s přibývajícím věkem 
potřebuju víc času na regeneraci. Za mlada jsem běhával třeba MUM, 
což v té době znamenalo v deseti dnech deset maratónů a v pohodě. Teď 
by to asi bylo horší. Ale dnes už spíš běhám na pohodu a vycházím z 
termínovky, podle toho jak se sejdou maratóny, na které se spíš v 
poslední době zaměřuju. Takže někdy každý týden maraton, někdy i 
během víkendu dva. Samozřejmě kdybych hleděl na výkonnost a 
směřoval k dobrému výkonu na konkrétním závodě, příprava by byla 
jiná. 

Sjezdil jste celý svět. Máte nějaké jiné postupy při přípravě na 
pekelná vedra v Austrálii nebo Mexiku? 

To je zajímavé, podle výčtu 
účasti na ultramaratónech v zahraničí 
by to svádělo k dojmu, že vyhledávám 
závody, kde bude vedro a že mi horko 
svědčí, ale opak je pravdou. Ale prostě 
se to tak sešlo, že když jedu na nějaký 
vysněný závod do zahraničí, koná se v 
zemi, kde teplo provází průběh 
závodu. Přílišné teplo ale nemám rád a 
sráží mé výkony. Snad největší vedro, 
co jsem zažil, bylo při závodě na 3100 mil v New Yorku, který se koná od 
června do srpna. Samotnou teplotu, která tam šplhá mnohdy ke 
čtyřícítce, doprovází ještě vysoká vlhkost vzduchu. A s tím se běžec musí 
prát nezřídka 50 dní. Pamatuju, že tam byl závod kvůli vysoké teplotě i 
přerušen. 

Z výsledkových listin to ale vážně vypadalo, že máte vedro radši 
než zimu. Absolvoval jste něco třeba v severských zemích? 

Opak je ale pravdou. Proti teplu není obrana, snad jen třeba 
ledování hlavy, pakliže to umožňují podmínky závodu. Na zimu se člověk 
může připravit a obléci libovolný počet vrstev na sebe. Nic extrémního v 
severských zemích jsem neběžel, pominu-li 24hodinovku v únoru ve 
finském Espoo, kdy teplota venku klesala k -20 stupňům. Ale naštěstí se 
tam běhalo v hale v příjemné teplotě. 

Náročný běžecký trénink a rodina - to je věc, s níž se někteří z 
nás také „perou". Máte nějaký recept, jak to vhodně skloubit? Běhat s 
partnerkou, s dětmi v kočárku... 

Taky se s tím občas peru, pakliže chci mít klidné, funkční 
manželství. Naštěstí mám manželku rozumnou, která chápe mé potřeby. 
Sice není tak sportovně založená, ale občas mě doprovází na závody a 
nasává tu nádhernou atmosféru. Asi to je ideální, když oba mají podobné 
zájmy a mají pro toho druhého pochopení, tráví nějaký ten volný čas 
pospolu. 



Jak to, prosím vás, bylo s těmi kameny v Egyptě? 
Na ultrazávodech se nic moc drsného neděje. Výjimkou byl snad 

jen egyptský Pharaonic race na 100 km od Sakkarovy pyramidy do Gizy 
přes chudinské vesničky egyptského venkova. Párkrát jsem se stal 
terčem žebrajících dětí. Když nic nevyžebraly od běžícího bělocha, daly 
mu to náležitě najevo. Následovala sprška letícího kamení, která naštěstí 
většinou minula svůj cíl. V Japonsku nás také potrápili. Když jsem běžel 
Sakura Michi Run na 250 km, měli sice na občerstvovačkách třeba rýži 
nebo nudle, ale k nabírání tam nebyly lžíce, ale hůlky. Což teda v tomhle 
směru jsem byl k domácím běžcům ve značné nevýhodě! (smích) 

 
René Kujan, Sport.cz  

 

  

Místní knihovna v říjnu 
 

Týden knihoven 2015 máme v Doudlebách prodloužen na celý měsíc. Co 
to znamená? Kromě akcí, na které jste zváni níže, tyto výhody: 
- noví čtenáři mají 1 rok registrace zdarma 

- platí čtenářská amnestie - kdo má knihy doma déle než se patří        

a vrátí je v tomto období, nemusí platit upomínku 

  ČÍM JE PRO MĚ PODZIM  
 

Vyhlašujeme výtvarnou soutěž pro všechny děti od nejmenších po 
starší, účastníci budou rozděleni podle věku na 3 kategorie. Fantazii 
můžete využít naplno, podzim je bohatý na barvy i plody. Dá se kreslit, 
malovat, lepit, skládat, modelovat, jak je libo. Vyhlášení nejlepších 
proběhne na listopadovém Počteníčku, cenami budou knížky i jiné dárky. 
Práce označené jménem a věkem je třeba odevzdat do knihovny            
do středy 4. listopadu. 
 

POČTENÍČKO z putování k Modrému jezírku  
 

Na víc než hodinové čtení příběhů o zvířátkách z knížky Jana Suchla           
i dalších autorů spíše pro děti mladšího věku zveme do knihovny 
na úterý 13. října. Je možné přijít i odejít kdykoliv, začínáme ve 13.00 h. 
 

 IVA PEKÁRKOVÁ v zámecké kavárně 

Na literární podvečer s publicistkou, prozaičkou 
a překladatelkou, bývalou taxikářkou v New 
Yorku i Londýně, ženou zcestovalou a vzácně 
otevřenou zveme do kavárny zámku 
v Doudlebách na úterý 27. října.  
Začátek v 17.30 hodin, vstupné 60,- Kč.  
 

Na akci budou k zakoupení knihy se slevou. 
 

         
 

Připravujeme : 
- Výstava fotografií Jiřího Pátka  
- Cestopisná přednáška s Monikou a Jirkou Vackovými 22. 11. 2015     
/www.altiplano.cz/ 
- tradiční předvánoční prodej knížek 
 



 

Zrenovovaná školní družina 
 

 
 

            



Sokolení s doudlebskými skřítky 
 

 
 

 
 

Letecké fotky z autorské dílny Jiřího Pátka (neděle 27. září 2015) 
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